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ROSK.I.4424.13.2019 Barlinek,20.03.2019rok

Dotyczy: Odpowiedzi na wniosek zgłoszony na VII sesji Rady Miejskiej w Barlinku w dniu 28
lutego 2019 roku: „Proszę o obicie bramek piłkarskich w szkołach SP4 i ŚPI miękkim
pochłaniającym uderzenie materiałem. Taki zabieg techniczny może uchronić
uczniów przed ewentualnym urazem."9?

W związku z wnioskiem zgłoszonym przez Pana na VII sesji Rady Miejskiej w
Barlinku w dniu 28 lutego 2019 r., wystosowałem do dyrektorów Szkół Podstawowych Gminy
Barlinek pismo z prośbą o wypowiedzenie się, co do zasadności realizacji zadania wskazanego
we wniosku.

Z otrzymanych odpowiedzi (w załączeniu) wynika, że zastosowanie ochrony w postaci
obicia bramek miękkim, pochłaniającym uderzenie materiałem nie jest konieczne. W szkołach
nie doszło do urazów u uczniów związanych z ich brakiem.
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( 1)J Przewodniczący Rady Miejskiej w Barlinlai
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{ '^^M Szkoła Podstawowa nr 4
im. Henryka Sienkiewicza w Barlinku

SZKOŁA PODSTAWOM NK ^
im. f:l. Sienkieiu'.czff

74-320'8Ar);nek, u- Kombatantów 3
tei. 095 74&-i 022
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Burmistrz Barlinka ^
ul. Niepodległości 20
Barlinek

SP4.0104-9/2019
Dotyczy: interpelacji radnego Pana Piotra Stanisławskiego

W odpowiedzi na pismo ROSK.1.4424.10.2019 z dnia 11.03.2019 r. informuję, że
obicie bramek piłkarskich materiałem miękkim, pochłaniającym uderzenie nie jest
konieczne. W szkole nie odnotowaliśmy urazów z tego powodu. Obicie ściany za bramką
byłoby bardziej uzasadnione, ponieważ osłabiłoby uderzenie i ochroniło ściany przed
zniszczeniem. W naszej sali gimnastycznej wskazane byłoby również obicie filarów takim
właśnie materiałem, o co wnosiłam już dwa lata temu. Takie zadanie byłoby zasadne
i konieczne. Jest to rozwiązanie, które można zaobserwować na wielu salach
gimnastycznych służące bezpieczeństwu uczniów.

Z poważaniem

DYILEKj^.l^z^OLY
^r Elżbieta 'Trautman

Szkoła Podstawowa nr 4 w Bariinku
74-320 Barlinek, ul. Kombatantów 3

tel./fax 95 7461022 ht4)://sp4bariinek.pl
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Szkoła Podstawowa im. Jana Pawła II w Mostkowie

74-322 Mostkowo 37d, teVfax 957468122
e-mail:sekrspmostkowo@interia.pl, http://www.sp-mostkowo.pl
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Burmistrz Barlinka
Urząd Miejski

ul. Niepodległości 20
Barlinek

Nasz znak: SP/0710/397/19

Dotyczy: interpelacji radnego Pana Piotra Stanisławskiego.

Mostkowo, dnia 18.03.2019r.

W odpowiedzi na interpelację Pana Piotra Stanisławskiego Dyrektor Szkoły Podstawowej
im. Jana Pawła II w Mostkowie informuje, iż bramki na boisku Orlik 2012 są wykonane

z dozwolonego materiahi. Nie można obić bramki miękldm materiałem, ponieważ słupki bramkowe
i poprzeczka mają odpowiednie wymiary i odpowiednią twardość zgodnie z wymogami gry

w piłkę nożną.

Boisko Qrlik jest nadzorowane przez animatora sportu, a w czasie lekcji wychowania
fizycznego przez nauczyciela wf. W szkole nie zdarzył się wypadek w związku z brakiem osłon na
bramkach.

W związku z powyższym opiniuję negatywnie w/w interpelację Pana Piotra Stanisławskiego.
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Szkoła Podstawowa Nr l im. Tadeusza Kościuszki
74-320 Barlinek, ul. Jeziorna 12, tel./fax (95) 7461730

http://www.splbarlmek.edupage.org e-mail; splbarli@interia.pl
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Burmistrz Barlinka

Nasz znak: SP-1.05-050. .55.2019 r.
Sprawa: odpowiedź na interpelacje radnego Piotra Stanisławskiego zgłoszoną na VI[ sesji

RadyM:iejskiej w dniu 28 lutego 2019r.

Pełniąca obowiązki dyrektora Szkoły Podstawowej Nr l w Barlinku, odpowiadając na
inteqselacje radnego infonnuje, że w Szkole Podstawowej Nr l w Barlinku w czasie zajęć
prowadzonych przez nauczycieli naszej szkoły nie doszło mgdy do urazów uczniów z powodu
określonego w przedmiotowej interpelacji. Za użytkowanie hali sportowej i boiska oraz
przestrzeganie zasad BHP w czasie zajęć popołudniowych, nie organizowanych przez szkołę,
odpowiedzialność ponosi organizator tychże zajęć.

Sprzęt sportowy, znajdujący się w obiektach szkolnych SP-1 ul. Jeziorna 12 w postaci
bramek do piłki ręcznej o wymiarach 3m x 2m i piłki nożnej o wymiarach 5m x 2m spełnia
niezbędne w^ymagania zawarte w PN - EN 749:2006, co potwierdzone jest certyfikatami
uprawniającymi do oznaczenia wyrobu znakiem bezpieczeństwa, odpowiednio :
- dla bramek do piłki ręcznej 3mx2m Certyfikat NR P/l 378/14
- dla bramek do piłki nożnej 5mx2m Certyfikat NR P/l 415/14

Boisko SP-1 ul. Leśnej zostało wykonane według projektu ministerialnego - ,^Moje Boisko
ORLIK 2012", zgodnie ze sztuką budowlaną, z materiałów dopuszczonych do eksploatacji ,
wyposażone w certyfikowane urządzenia.

Cały obiekt wraz z wyposażeniem został sprawdzony i dopuszczony do eksploatacji przez
wynajęty nadzór inwestorski.

W związku z powyższym nie ma zasadności zastosowania dodatkowej ochrony w postaci
obicia bramek miękkim pochłaniającym uderzenie materiałem.

Przy zachowaniu zasad BHP podczas prowadzenia zajęć do zdarzeń związanych
z uderzeniem w bramki nie powinno dojść.

Z technicznego punktu widzenia istnieje możliwość zabezpieczenia shipków bramek. Szkoła
nie dysponuje jednak środkami na w/w cel.

Z poważaniem
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